
20181001 Protokoll Styrelsemöte Södra Trögs IK 

 Närvarande: Henrik Jowilin, Sandra Konkari, Johanna Krantz, Anna Linder, Henry Petersén, Max 

Segerskjöld och Joacim Englund, Fanny Knutsson, Petter Hörberg, Martin Lidberg, Rikard Westlöf 
(punkten millisstipendiet) 

Frånvarande: Peter Hedman, Niklas Hallgren,  

§ 85 Mötet öppnades av ordförande som hälsade Max och Joacim extra välkomna 

§ 86 Val av sekreterare: Styrelsen valde Sandra Konkari till sekreterare 

§ 87 Val av justerare: Styrelsen valde Fanny Knutsson och Martin Lidberg till justeringsmän 

§ 88 Godkännande av dagordning: Styrelsen godkände dagordningen 

§ 89 Föregående protokoll: Föregående protokoll lades till handlingarna 

§ 90 Ekonomirapport: Anna Linder presenterade bokföringen i den nya bokföringsprogramvaran.  
 Värt att notera är att cafeteriaförsäljningen går plus, minus noll mot inköpen. Till slutet av året 
behöver aktuella poster ses över och ändras för att bättre stämma överens med verksamheten. 
Ekonomin ser i det stora hela stabil ut. 
§ 91 Grenledarrapport:   

• Fotboll Seniorer: Säsongen börjar gå mot slutet. Känslan i laget är bra. Tveksamt om nya 
tränaren blir kvar. 

• Innebandy senior:  Max Segerskjöld och Joacim Englund presenterade sig tackar för att laget 

har fått kommit in i föreningen. I laget finns både nya och gamla spelare  och fler provspelare 
tillkommer. Laget börjar nu hitta formerna i den nya gruppkonstelationen. 

• P07/08: ------- 

• F09/10: Startar innebandyträning tisdag 23 oktober 

• P/F 11: -------- 

• Idrottslek:  P/F 12/13 Startar inomhusträningen onsdag denna vecka.  

7 november startas en grupp med årskull 13/14. Då kommer årskull 12 bli ett eget ”lag”. Plan 
för detta kommer tas på kommande ledarmöte 

• Innebandy junior: ----------------------- 

• Motion:  

Seniorgymnastik: Tränar enligt rutin på tisdagseftermiddagar 
Innebandy: Fortsätter att spela på söndagar 
Innebandy damlag: Uppstart föregående vecka. Laget provtränar tre gånger, därefter beslutas hur 
laget ska fortsätta. Inriktningen är att i första skedet få med de som är anslutna till lagets 
Facebook-grupp. Därefter bjuder föreningen in övriga i Trögden.  

 

§92 Uppföljning/rapport grupper 

a) Sponsorgrupp: Betalning av sponsorfakturorna har börjat komma in på kontot 

b) Cafeteriagrupp: Inget nytt 

c) Hemsida/sociala medier: Har inget särskilt att rapportera. 



 d) Ungdomsgården: Lappar med personuppgifter är inte korrekt ifyllda då barnen fyller i den själva, 
detta gör att vi inte kan digitalisera närvaron. Hantering av pärmen med personuppgifter behöver ses 
över med hänsyn till GDPR. 

§ 93 Genomgång information mail brev mm: Fanny Knutsson rapporterar att mycket försäljnings- 
mail har kommit in och undrar till vilka dessa mail ska lottas. Försäljningsansvarig saknas i styrelsen. 
Tills vidare läggs försäljnings- mail i en egen mapp. 

§ 94  Uppföljning /Information 

a) 60-årfesten: Johanna Krantz, affischerna kom upp sent därav har anmälningsdatumet 
förlängts till 25 oktober. Kommittén behöver hjälp att sprida informationen till tränarna som i 
sin tur kan sprida info i lagen. Henrik Jowilin skriver ihop ett mail till tränarna där man trycker 
på att både tränare och spelare kommer att tackas av och att kvällen är tänkt som en 
familjeaktivitet där alla är välkomna. Just nu har ett 40-tal anmält sig. 

b) Millisstipendiet: Rikard Westlöf berättade om stipendiet och styrelsen uppmanas tänka på 
lämpliga stipendiater. 

c) Ledarträff- aktivitet 2 november: Personlig inbjudan bör skickas ut då aktiviteten försvinner 
ur laget.se innan alla hinner se. Representanter från de olika lagen mailar vilka som bör 
bjudas in till Henrik Jowiln. 

d) Städerskan informerar: Städerskan rapporterar att det varit mycket snus på väggarna – 
aktuella tränare pratar med sitt lag. Ett uppställningsben till en av ytterdörrarna har gått 
sönder och måste felanmälas till kommunen- Fanny Knutsson löser det. 

e) Anläggningsråd: Henrik Jowilin rapporterar från mötet, STIK är långt ner på listan att få en 
konstgräsplan. För mer detaljer se utskickat protokoll 

f)    Stödmedlemskap: Martin har tittat närmare på detta. Det finns inget formulär på laget.se att            

fylla i. Frågan måste beredas innan vi har ett förslag. 

g)    Hur blir vi fler aktiva som driver föreningen? Fler behövs som kan lösa små uppgifter. 

Behovsanalys bör tas fram med vad vi behöver stöd med för att kunna upprätta en plan. En 

framgångsfaktor är kommunikation och personliga möten. Punkten läggs upp under 

uppföljning/rapport för att kunna följas upp kontinuerligt. Styrelsen får i uppgift till nästa möte att 

fundera kring vad vi behöver hjälp med. 

 

§95 Övriga frågor: Inga övriga frågor togs upp 

§96 Boka och planera nästa möte: Nästa möte Måndag 5 november kl.19.00 

 

§84 Mötet avslutades av ordförande 

_____________________________________ ___________________________________ 

Henrik Jowilin, ordförande   Sandra Konkari, sekreterare 

___________________________________  ___________________________________ 

Fanny Knutsson, justeringsman    Martin Lidberg, justeringsman 


